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PROTOKÓŁ nr 14/19 

 

z posiedzenia Komisji Budżetowo-Gospodarczej 

odbytego w dniu 27 stycznia 2020 r. w sali nr 11 (ratusz, I piętro),  

pod przewodnictwem Pana Mariusza Owczarka 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 
 

1. Dydyna Franciszek – zastępca przewodniczącego 

2. Dziuba-Marzec Anna 

3. Gęsiak Andrzej 

4. Kaftan Sławomir 

5. Kaja Robert 

6. Owczarek Mariusz - przewodniczący 

7. Radowski Piotr 

8. Rozmarynowski Jarosław 

 

Lista obecności stanowi załącznik  nr 1. 

 

Ponadto obecni na posiedzeniu: 

1. Paweł Okrasa – Burmistrz Wielunia; 

2. Danuta Kondracka – Skarbnik Miasta; 

3. Magdalena Majkowska – Sekretarz Miasta; 

4. Tomasz Akulicz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Wieluniu; 

5. Ryszard Menc – Wydział Podatków i Opłat Lokalnych; 

6. Maciej Preś – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju; 

7. Michał Janik – Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Informacja o sporządzonym protokole nr 11/19 z poprzedniego posiedzenia komisji.   

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wieluń w 2020 roku.   

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zawarcia umów dzierżawy (dz. nr 4/2, 33). 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zawarcia umów dzierżawy (dz. nr 41, 359 Ruda, 

277 i 296 Kurów). 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 92/4). 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 585/1). 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 585/1, udział 38/1000).  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 35).  

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 35, udział 50/1000).  

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 35, udział 51/1000).  

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 440). 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 440, udział 56/1000).  
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15. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 447).  

16. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

17. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Porządek obrad stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Mariusz Owczarek dokonał otwarcia posiedzenia. Następnie stwierdził 

prawomocność obrad (na stan 8 członków, obecnych 8).  

Zapytał następnie, czy ktoś chce dokonać zmiany w porządku obrad? Nikt się nie zgłosił.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

Punkt 2 

 

Informacja o sporządzonym protokole nr 11/19 z poprzedniego posiedzenia komisji.  

 

Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś chce zgłosić jakieś uwagi do 

protokołu nr 11/19?  Nikt się nie zgłosił.  

Komisja Budżetowo-Gospodarcza przyjęła protokół nr 11/19 z poprzedniego posiedzenia 

komisji. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

Punkt 3 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wieluń w 2020 roku  

zał. nr 3.  

 

Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? Nikt się nie 

zgłosił.  

Zarządził następnie głosowanie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Wieluń w 2020 roku. Zapytał kto jest za, kto jest przeciw a kto wstrzymał się od 

głosu? W głosowaniu udział wzięło 8 członków. Komisja jednogłośnie (przy 8 głosach ,,za”) 

pozytywnie zaopiniowania projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 214/14/20 stanowi zał. nr 4.  

Punkt 4 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości  

zał. nr 5. 

 

Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos  

w dyskusji? Głos zabrali: 

 

Radny Sławomir Kaftan zapytał, jaka jest cena nieruchomości w operacie szacunkowym?  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa poprosił, aby poczekać na naczelnika, który udzieli 

poprawnej odpowiedzi na pytanie radnego Kaftana.  

Radna Anna Dziuba-Marzec zadała pytanie, czy ktoś sprawdzał, ile są warte same tory 

gdyby je zdemontować i sprzedać?  
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Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, iż same tory są warte tyle ile złom.  

 

Radna Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś przeliczał wartość torów?  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa oznajmił, iż nie widzi takiej potrzeby.  

 

Naczelnik Wydziału Nieruchomości Planowania Przestrzennego Michał Janik 

odpowiedział radnej Dziubie-Marzec, mówiąc że wartość wyceny nieruchomości jest 

sporządzona przez rzeczoznawcę i odpowiada wartości operatu szacunkowego.  

 

Radny Robert Kaja powiedział, że bocznica jest wyłączona przez dozór techniczny.  

 

Naczelnik Wydziału Nieruchomości Planowania Przestrzennego Michał Janik zgodził się 

z radnym Kają.  

 

Radny Piotr Radowski zapytał, czy zgłosił się jakiś podmiot, który byłby zainteresowany 

zakupem nieruchomości uzbrojonej?  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że Gmina ogłosiła takowy przetarg, 

ponieważ musiała wykonać uchwałę Rady Miejskiej. Uzupełnił, że są prowadzone rozmowy z 

różnymi firmami na temat omawianej nieruchomości.  

 

Radny Sławomir Kaftan dopytał o działkę 2,5 ha.   

 

Naczelnik Wydziału Nieruchomości Planowania Przestrzennego Michał Janik wyjaśnił, 

iż jest to odrębna działka.  

 

Radna Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy działka nr 62/10 też będzie miała taką wysoką 

cenę?  

 

Naczelnik Wydziału Nieruchomości Planowania Przestrzennego Michał Janik 

odpowiedział, iż cena działki będzie zgodna z operatem szacunkowym.  

 

Radny Robert Kaja zadał pytanie czy przy bocznicy cena za jeden metr wynosi 160 zł?  

 

Naczelnik Wydziału Nieruchomości Planowania Przestrzennego Michał Janik wyjaśnił, 

że tak. Uzupełnił, iż według biegłego omawiana bocznica podnosi wartość całej działki.  

 

Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Nikt się 

nie zgłosił.  

Zarządził następnie głosowanie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż nieruchomości. Zapytał kto jest za, kto jest przeciw a kto wstrzymał się od głosu? 

W głosowaniu udział wzięło 8 członków. Komisja jednogłośnie (przy 8 głosach ,,za”) 

pozytywnie zaopiniowania projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 215/14/20 stanowi zał. nr 6.  

Punkt 5 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zawarcia umów dzierżawy (dz. nr 4/2, 33)  

zał. nr 7. 

 

Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos  

w dyskusji? Głos zabrali: 
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Radny Robert Kaja zapytał, czego dotyczy działka nr 33?  

 

Naczelnik Wydziału Nieruchomości Planowania Przestrzennego Michał Janik 

odpowiedział, że jeśli jest taka potrzeba to skseruje na sesję Rady Miejskiej umowę 

dzierżawy wspomnianej działki. Uzupełnił, iż jest to pierwsza kwiaciarnia na skrzyżowaniu 

na ul. 3 Maja i ul. Szpitalnej w Wieluniu.  

 

Radny Piotr Radowski zapytał, kiedy wygasa wspomniana umowa?  

 

Naczelnik Wydziału Nieruchomości Planowania Przestrzennego Michał Janik 

odpowiedział, że pod koniec stycznia.  

 

Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Nikt się 

nie zgłosił.  

Zarządził następnie głosowanie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zawarcia umów 

dzierżawy. Zapytał kto jest za, kto jest przeciw a kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu 

udział wzięło 8 członków. Komisja jednogłośnie (przy 8 głosach ,,za”) pozytywnie 

zaopiniowania projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 216/14/20 stanowi zał. nr 8.  

Punkt 6 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zawarcia umów dzierżawy (dz. nr 41, 359 Ruda, 

277 i 296 Kurów) zał. nr 9. 

 

Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? Nikt się nie 

zgłosił.  

Zarządził następnie głosowanie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zawarcia umów 

dzierżawy. Zapytał kto jest za, kto jest przeciw a kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu 

udział wzięło 7 członków. Komisja (przy 7 głosach ,,za”) pozytywnie zaopiniowania projekt 

uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 217/14/20 stanowi zał. nr 10. 

Punkt 7 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 92/4) zał. nr 11. 

 

Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? Głos zabrali: 

 

Radny Robert Kaja  poprosił o aktualizację tabeli w sprawie lokali mieszkalnych.  

 

Naczelnik Wydziału Nieruchomości Planowania Przestrzennego Michał Janik 

powiedział, iż zostanie to sprawdzone i uzupełnione.  

 

Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Nikt się 

nie zgłosił.  

Zarządził następnie głosowanie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż nieruchomości lokalowej. Zapytał kto jest za, kto jest przeciw a kto wstrzymał się 

od głosu? W głosowaniu udział wzięło 8 członków. Komisja (przy 8 głosach ,,za”) pozytywnie 

zaopiniowania projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 218/14/20 stanowi zał. nr 12. 

Punkt 8 
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Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 585/1) zał. nr 13. 

 

Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? Nikt się nie 

zgłosił.  

Zarządził następnie głosowanie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż nieruchomości lokalowej . Zapytał kto jest za, kto jest przeciw a kto wstrzymał 

się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 8 członków. Komisja (przy 8 głosach ,,za”) 

pozytywnie zaopiniowania projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 219/14/20 stanowi zał. nr 14. 

Punkt 9 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 585/1, udział 38/1000) zał. nr 15. 

 

Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? Nikt się nie 

zgłosił.  

Zarządził następnie głosowanie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż nieruchomości lokalowej. Zapytał kto jest za, kto jest przeciw a kto wstrzymał się 

od głosu? W głosowaniu udział wzięło 8 członków. Komisja (przy 8 głosach ,,za”) pozytywnie 

zaopiniowania projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 220/14/20 stanowi zał. nr 16. 

Punkt 10 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 35) zał. nr 17. 

 

Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? Nikt się nie 

zgłosił.  

Zarządził następnie głosowanie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż nieruchomości lokalowej. Zapytał kto jest za, kto jest przeciw a kto wstrzymał się 

od głosu? W głosowaniu udział wzięło 8 członków. Komisja (przy 8 głosach ,,za”) pozytywnie 

zaopiniowania projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 221/14/20 stanowi zał. nr 18. 

Punkt 11 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 35, udział 50/1000) zał. nr 19. 

 

Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? Nikt się nie 

zgłosił.  

Zarządził następnie głosowanie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż nieruchomości lokalowej. Zapytał kto jest za, kto jest przeciw a kto wstrzymał się 

od głosu? W głosowaniu udział wzięło 8 członków. Komisja (przy 8 głosach ,,za”) pozytywnie 

zaopiniowania projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 222/14/20 stanowi zał. nr 20. 

Punkt 12 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 35, udział 51/1000) zał. nr 21. 
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Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? Nikt się nie 

zgłosił.  

Zarządził następnie głosowanie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż nieruchomości lokalowej. Zapytał kto jest za, kto jest przeciw a kto wstrzymał się 

od głosu? W głosowaniu udział wzięło 8 członków. Komisja (przy 8 głosach ,,za”) pozytywnie 

zaopiniowania projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 223/14/20 stanowi zał. nr 22. 

Punkt 13 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 440) zał. nr 23. 

 

Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? Nikt się nie 

zgłosił.  

Zarządził następnie głosowanie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż nieruchomości lokalowej. Zapytał kto jest za, kto jest przeciw a kto wstrzymał się 

od głosu? W głosowaniu udział wzięło 8 członków. Komisja (przy 8 głosach ,,za”) pozytywnie 

zaopiniowania projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 224/14/20 stanowi zał. nr 24. 

Punkt 14 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 440, udział 56/1000) zał. nr 25. 

 

Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? Nikt się nie 

zgłosił.  

Zarządził następnie głosowanie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż nieruchomości lokalowej. Zapytał kto jest za, kto jest przeciw a kto wstrzymał się 

od głosu? W głosowaniu udział wzięło 8 członków. Komisja (przy 8 głosach ,,za”) pozytywnie 

zaopiniowania projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 225/14/20 stanowi zał. nr 26. 

Punkt 15 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 447) zał. nr 27. 

 

Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? Nikt się nie 

zgłosił.  

Zarządził następnie głosowanie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż nieruchomości lokalowej. Zapytał kto jest za, kto jest przeciw a kto wstrzymał się 

od głosu? W głosowaniu udział wzięło 8 członków. Komisja (przy 8 głosach ,,za”) pozytywnie 

zaopiniowania projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 226/14/20 stanowi zał. nr 28. 

 

Punkt 16 

 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

 

Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał następnie, czy ktoś chciałby zabrać głos? Głos 

zabrali: 
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Radna Anna Dziuba-Marzec zapytała, kiedy dokładnie został podpisany aneks do 

inwestycji związanej z przebudową ul. Popiełuszki? 

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś powiedział, że aneks został 

podpisany w dniu, który jest przedstawiony w aneksie.  

 

Radna Anna Dziuba-Marzec powiedziała, że niedawno Rada Miejska przyjmowała protokół 

z sesji z miesiąca listopada, w którym można odczytać, iż radny Kaftan również zadawał 

pytanie o datę podpisania omawianego aneksu, gdzie Burmistrz Wielunia udzielił 

odpowiedzi, iż takiego aneksu jeszcze nie ma.  Sprostowała, że aneks został podpisany 30 

października a radni na sesji w dniu 8 listopada pytali o datę aneksu. Zadała pytanie czy 

Burmistrz Wielunia kłamał radnych?  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że podpisuje w tygodniu kilkanaście albo 

kilkadziesiąt umów i mógł nie pamiętać o podpisanym aneksie.  

 

Radna Anna Dziuba-Marzec oznajmiła, że inwestycja ul. Popiełuszki jest bardzo ważna 

inwestycją i Burmistrz Wielunia powinien pamiętać o podpisanym aneksie.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa zaznaczył, że każda inwestycja w Gminie Wieluń jest 

ważna. 

 

Radny Sławomir Kaftan powiedział, na ostatniej sesji przy uchwale w sprawie wydatków 

niewygasających zadawał pytanie, do kiedy są aneksy. Powiedział, iż Burmistrz Wielunia 

poinformował o odpowiedzi pisemnej, której nie otrzymał do dnia dzisiejszego.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa oznajmił, że radny otrzyma odpowiedź na wspomniane 

pytanie.  

 

Radny Sławomir Kaftan zapytał, kiedy dokładnie otrzyma taka odpowiedź?  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa oznajmił, że dzisiaj.  

 

Radny Robert Kaja zapytał, kiedy firma wykonująca inwestycję przebudowy ul. Popiełuszki 

wejdzie na teren budowy?  

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś wyjaśnił, iż zgodnie z 

telefonicznymi ustalenia firma zajmie teren budowy do końca stycznia.  

 

Radny Robert Kaja powiedział, że warunki pogodowe sprzyjają kontynuacji budowy, więc 

praca powinna iść do przodu. Wyraził nadzieję, że jeśli firma wykonująca omawiane zadanie 

nie wyrobi się w terminie to Gmina Wielun skorzysta z prawa egzekwowania kar.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa zgodził się z radnym Kają, mówiąc iż Gmina Wielun nie 

podpisze kolejnego aneksu.  

 

Radny Andrzej Gęsiak pokreślił, iż firma podejmuje ryzyko sprowadzając maszyny na plac 

budowy nie mając gwarancji sprzyjającej pogody.  

 

Radny Robert Kaja oznajmił, że ryzyko jest w cenie.  
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Przewodniczący Rady Tomasz Akulicz poprosił, aby Burmistrz Wielunia złożył deklarację, 

czy inwestycja polegająca na przebudowie ul. Popiełuszki w Wieluniu będzie zakończona do 

30 kwietnia 2020 roku?  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa zaznaczył, iż zgodnie z aneksem inwestycja powinna 

zakończyć się 30 kwietnia 2020 r. Podkreślił, iż musi zakładać wariant, że firma nie wyrobi 

się we wspomnianym wcześniej terminie i prace przedłużą się w czasie. Oznajmił następnie, 

iż po 30 kwietnia 2020 roku Gmina Wieluń będzie konsekwentnie naliczała kary pieniężne.  

 

Radny Robert Kaja poprosił o podanie szczegółów związanych z pozwoleniem na budowę 

ronda.  

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś odpowiedział, że zgodnie z decyzją 

wojewody pozwolenie jest ważne.  

 

Radny Robert Kaja zapytał, czy w piśmie do wojewody została zawarta informacja o braku 

ruchu tirów?  

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś powiedział, że musi sprawdzić treść 

wspomnianego pisma.  

 

Radny Robert Kaja poprosił o pismo wyrażające oświadczenie Gminy Wieluń w sprawie 

ruchu tirów na ul. Popiełuszki w Wieluniu.  

 

Radny Piotr Radowski zapytał, czy założenia, które Gmina Wieluń zawarła przy 

projektowaniu przebudowy ul. Popiełuszki są nadal aktualne?  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że dopóki nie zostanie wbudowany 

odcinek od ul. Warszawskiej do ul. Sieradzkiej to na ul. Popiełuszki nie będzie ruchu tirów.  

 

Radny Piotr Radowski zwrócił uwagę, że Gmina Wieluń planuje budowę wspomnianego 

odcinka. Zapytał następnie, czy po powstaniu odcinka od ul. Warszawskiej do ul. Sieradzkiej 

na ul. Popiełuszki będzie puszczony ruch tirów?  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że tak.  

 

Radny Robert Kaja zapytał, czy takowa informacja została przekazana wojewodzie?  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że nie pamięta.  

 

Radny Piotr Radowski zapytał, czy we wniosku o środki wojewody, które Gmina Wieluń 

otrzymała w wysokości 3 000 000 zł zawarto informację o zmianie nośności i wprowadzenie 

transportu ciężkiego?  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że również nie pamięta takowej 

informacji.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Akulicz zadał pytanie, czy Gmina Wieluń realizuje 

dofinansowanie, które otrzymała na utworzenie nowych punktów wifi?  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa oznajmił, iż trwają przygotowania do utworzenia 

takowych miejsc.  
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Przewodniczący Rady Tomasz Akulicz zapytał, czy do tego zadania będzie potrzebne 

ogłoszenie przetargu?  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa oznajmił, że jeśli będzie potrzebny przetarg to będzie on 

ogłoszony. Zwrócił uwagę, iż Gmina Wieluń może złożyć zapytanie o ofertę.  

 

Naczelnik Wydział Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś przybliżył treść dostarczonego 

pisma, mówiąc, iż Urząd Miejski w opinii do organizacji wniósł uwagę ograniczenia 

tonażowego transportu do 8 ton.  

 

Radny Sławomir Kaftan zapytał, czy żaden samochód powyżej 8 ton nie będzie mógł 

poruszać się ul. Popiełuszki? 

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś odpowiedział, że na tym etapie 

żaden pojazd powyżej 8 ton  nie może poruszać się ul. Popiełuszki.  

 

Radny Sławomir Kaftan dopytał, co w sytuacji gdy pojazd powyżej 8 ton będzie chciał 

dojechać do właścicieli nieruchomości?  

  

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś wyjaśnił, że taka organizacja 

obowiązywał do tej pory.  

 

Radna Anna Dziuba-Marzec powiedziała, iż nie jest problemem, aby auto ciężarowe 

wjechało na ul. Popiełuszki. Zwróciła uwagę, że należy dokonać wpłaty.  

 

Radny Piotr Radowski zapytał, czy do momentu wybudowania odcinka ul. Sieradzka-ul. 

Warszawska mieszkańcy zamieszkujący przy ul. Popiełuszki mogą spać spokojnie?  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że tak.  

 

Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy na konto Gminy Wieluń wpłynęły środki 

związane ze sprzedażą działki nr 62/8 od firmy Wielton? 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że tak.  

 

Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Nikt się 

nie zgłosił.  

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Punkt 10 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Mariusz Owczarek zamknął 14 posiedzenie Komisji Budżetowo- 

Gospodarczej 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała:                         Przewodniczący Komisji 

Monika Kowalska           Mariusz Owczarek 


